
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, 

konaného dňa  21. marca 2018  v zasadačke obecného úradu . 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: tvorí prílohu zápisnice 

 

K bodu 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce p. Michal Ušiak, ktorý oboznámil 

poslancov s programom rokovania.  

O návrhu dal starosta poslancom hlasovať : 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

Ospravedlnil p. Dolinku a Vrábla pre pracovné povinnosti. 

K bodu 2 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

Do návrhovej komisie navrhol : Ing. Jaroslav Beňadik, p. Vladimír Hogaj a p. Dušan Jance  

 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

Za overovateľov zápisnice navrhol p. Oľga Apoleníková a Ing. Ján Janiga 

O tomto návrhu dal hlasovať: 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3 

 

Starosta predložil Záverečný účet obce Pružina za rok 2017 a oboznámil so stanoviskom hlavného 

kontrolóra obce . 

Materiál bol všetkým poslancom zaslaný v predstihu. K záverečnému účtu nemali poslanci 

pripomienky. 

 

Kontrolórka Ing. Kušnierová –  v predloženej správe doporučuje Záverečný účet prijať bez 

výhrad. V správe konštatovala dobrú finančnú stabilitu a dobré hospodárenie. 

 



O Záverečnom účte obce Pružina za rok 2017  s výrokom bez výhrad , dal starosta hlasovať: 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 4 

Starosta predložil Individuálnu účtovnú uzávierku za rok 2017 , Správu nezávislého audítora ku 

individuálnej účtovnej závierke k 31.12.2017 . 

Starosta informoval, že materiál bol všetkým poslancom zaslaný v predstihu. 

Ing. Ján Janiga poďakoval Ing. M. Belavej za podrobne spracovaný materiál a včas zaslaný na 

preštudovanie. 

Poslanci správu  auditorky zobrali na vedomie 

 

Starosta dal o predloženej účtovnej uzávierke hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 5 

Starosta predložil návrh - Zastavovacia štúdia výstavby rodinných domov na dolnom konci obce 

Pružina  

Starosta informoval , že stavebníci si cestu budú budovať cez vlastné parcele, zatiaľ nie sú podpísaní 

všetci účastníci. 

- p. Apoleníková – navrhla odložiť návrh na ďalšie zastupiteľstvo, keď všetci účastníci podpíšu 

dohodu. 

 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

K bodu 6 

Starosta predložil návrh na voľbu prísediaceho na Okresný súd Považská Bystrica 2018-2022 . 

Navrhol Mgr. Annu Haviarovú, ktoré túto prácu vykonávala v období 2013 -2017, aby ju vykonávala 

aj naďalej . Mgr. Haviarová s návrhom súhlasí. 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

 

 



K bodu 7 

Revitalizácia verejných priestranstiev v obci Pružina 2010 - nerealizovaný projekt  

Starosta informoval o projekte z roku 2010, ktorý mal byť v roku 2012 realizovaný. Napriek tomu, že 

bola podpísaná zmluva o realizácií, následne bola výzva zrušená . Navrhol na vyradenie uvedený 

projekt v hodnote 24.565,- € ako zmarenú investíciu. Na túto investíciu bola už vytvorená 100% 

opravná položka. 

- Ing. Beňadik-  či je možnosť projekt použiť v budúcnosti 

- Starosta áno ak, bude vyhlásená výzva, je možné proejtk realizovať podľa PD   

 

Starosta dal o predloženom návrhu na odpis, ako zmarenú investíciu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

K bodu 8 

V zmysle zákona č.253/1994 Z.z. sa každoročne prehodnocuje plat starostu obce. Štatistický 

úrad zverejnil priemernú mzdu v NH, ktorá bola v roku 2017   vo výške  954,- €.  Podľa počtu 

obyvateľov v našej obci sa tento plat násobí koeficientom 1,98. Pri nástupe do funkcie 

starostu obce v roku 2014 sa tento zvýšil o  33 %. Plat s koeficientom vyplýva zo zákona, 

poslanci môžu meniť len výšku %.Ing. Beňadik navrhol starostovi zvýšiť plat o 7 % na 40% . 

Od začiatku volebného obdobie mu nebol plat zvýšený. Vzhľadom na množstvo projektov, ktoré sa 

v obci realizovali a ešte aj budú navrhol zvýšiť plat starostu. 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 9 

 

Starosta informoval o projekte " Prístavba a stavebné úpravy materskej školy Pružina" jeho realizácii , 

spôsoby financovania, čerpanie rezervného fondu.  Rozpočet je 223,723,- € 

Starosta informoval, že aj napriek schváleniu projektu na VUC v Trenčíne, v celoslovenskom kole 

obec financie nezískala. Od roku 2018 VÚC v Trenčíne bude prednostne financovať cesty II. a III. 

triedy, takže šance získať finančné prostriedky touto cestou sú malo pravdepodobné. Preto navrhol 

realizovať prístavbu z vlastných prostriedkov z rezervného fondu  a formou úveru. Pripravená je 

ponuka úveru Prima bankou v sume 100 tisíc € so splatnosťou 3 roky. 

Projekt bude realizovaný do 15.08.2018 aby od 01.9.2018 bola otvorená ďalšia trieda pre 20 detí .  

- Ing. Janiga -  podporil vybudovanie prístavby , projekt stál nemalé fin. prostriedky a tieto 

treba ho využiť. Obec miesta v škôlke potrebuje – veľký záujem rodičov  

- p. Jance – sa informoval, či projekt bude spĺňať všetky parametre, ako sú zelené plochy na 

počet detí 

Starosta – informoval , že projekt všetko spĺňa a má súhlas hygienikov. 

- Ing. Beňadik – navrhol jednať o znížení rozpočtu so stavebnou firmou, ktorá vyhrala 

výberové konanie . 



Starosta - o cene je možné jednať, ale ak by bola v priebehu roka možnosť získať dotáciu 

s eurofondov, alebo ŠR, musí byť všetko dodržané podľa projektu. 

- Ing. Krištofík – upozornil, že pri výstavbe, počas plnej prevádzky treba dodržať vysokú bez-

pečnosť. Pracovisko musí byť riadne ohradené a zabezpečené. Zdôraznil, aby bola zmluva 

o dielo kvalitne vypracovaná. Navrhol zriadiť komisiu, ktorá bude dozerať na priebeh prác. 

- Navrhol, aby rezervný fond nebol úplne vyčerpaný, ale presne stanoviť výšku čerpania. 

- Ing. Belavá – informovala o finančných možnostiach obce, predložila návrh na čerpanie RF aj 

splátky úveru a úrokov. Návrh tvorí prílohu zápisnice. 

- p. Apoleníková – plne podporuje prístavbu MŠ , súhlasí s úverom,  

- starosta – navrhol presne stanoviť kontrolné dni , tieto podporil aj Ing. Krištofík 

- p. Apoleníková – súhlasí s kontrólnymi dňami, ale podporila zámer zaplatiť stavebný dozor, 

ktorý bude presne zodpovedať za prevedené práce. 

- Starosta pripraví výzvu na stavebný dozor a uskutoční výberové konanie. 

- Ing. Krištofík -  upozornil na vybavenie triedy zariadením, ktoré bude potrebné zabezpečiť. 

 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať nasledovne : 

- Prijatie úveru v sume 100 tisíc so splatnosťou 3 roky z Prima banky podľa predloženej 

ponuky 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

- Čerpanie RF v sume 123.722,54 € na investíciu prístavba MŠ, 8 880,- € na splátky istiny 

z úveru  

 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

- Splátky istiny v sume 7 500,- € úprava rozpočtu podľa predloženého návrhu 

 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať 

 

- Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0               Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu 10 

Zmeny v rozpočte obce Pružina ku 21.3.2018 

Zmeny predložila Ing. Belavá, všetkým poslancom boli v predstihu zaslané. Poslancom boli doručené 

aj rozpočtové opatrenia od začiatku roka. Predložený návrh bude doplnený o zmeny súvisiace 

s čerpaním RF a prijatím úveru podľa schválenia v bode 9. 

K predloženému návrhu poslanci nemali pripomienky. 

 

Starosta dal  o predloženom návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za 6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 



 

K bodu 11  - Rôzne  

Starosta  požiadal o preplatenie dovolenky za rok 2016, ktorú sa mu nepodarilo vyčerpať. 

Zostatok je 19,5 dňa požiadal o preplatenie 15 dní. 

Poslanci upozornili starostu, aby si ďalšiu dovolenku čerpal priebežne, s čím súhlasil a oznámil, 

že pokiaľ bude možnosť každý piatok si bude čerpať dovolenku. 

 

Starosta dal o žiadosti hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za 6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

- P. František Haviar, Púchov – žiadosť o odpredaj pozemku KNC 767 v k.ú. Pružina 

,žiadal o vysvetlenie  prečo nebol prizvaný k odpredaju časti cesty pre p. Ligasa  a p. 

Kostku, keď na konci tejto cesty je jeho pozemok, ktorý sa týmto znehodnotil.  

- Ing. Beňadik – informoval , že cesta bola vysporiadaná v roku 2004 v ROEP , toto 

vysporiadanie napadli účastníci súdneho sporu na súde( Kostka Pavol, Ligasová Oľga) 

Súdny spor trvá od roku 2012 . 

Ďalej informoval, že Obecná rada nedoporučuje predaj pozemku. 

 

Starosta dal o žiadosti hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za 0 poslancov              Proti : 6              Zdržal sa : 0 

 

Starosta predložil sťažnosť na uznesenie Obecného zastupiteľstva v Pružine o odpredaju 

pozemku 19 m2.   Starosta informoval o súdnom spore, ktorý trval 6 rokov návrh 

mimosúdneho vyrovnania v súdnom spore ohľadom parcely KN C 767 , druh zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere  616 m2 v k.ú. Pružina . Pružina  – Obec Pružina – p. Oľga 

Ligasová, Pružina č.182 a p. Pavol Kostka , Pružina č. 183 – odpredaj parcely podľa 

geometrického plánu č. 21/2012 zo dňa 24.5.2012, ktorý vypracoval Ing. Bohuslav 

Priedhorský, geodetické práce, Pružina č. 585: 

- 767/2 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 19 m2 - p. Pavol Kostka, Pružina č. 183  

-767/3 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 19 m2 - p. Oľga Ligasová, Pružina č. 182 

za symbolické 1 € a  zaplatenie súdnych trovov . Každá strana si zaplatí svojho právneho  

zástupcu. Jedná sa o prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa (podľa § 9a ods. 8 písm.  

e) zákona číslo 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Uznesenie, ktoré bolo prijaté v septembri 2017 môžu zrušiť len poslanci, prokurátor alebo 

súd. 

- p. Jance informoval, že on odstúpil na cestu približne 0,5 m , vznikla široká cesta 

takže teraz môže prejsť aj auto na vývoz PDO. 

- p. Haviar opäť hovoril o znehodnotení pozemku. 



Starosta – prisľúbil p. Františkovi Haviarovi, že mu zašle rozhodnutie o mimosúdnom  vyrov-

naní hneď, keď príde z Okresného súdu v Považskej Bystrici. Obecné zastupiteľstvo vzalo 

sťažnosť na vedomie. 

 

Starosta predložil žiadosť o zmenu rozpočtu ZŠ  Štefan Závodníka v Pružine o 524,- € 

v príjmoch z preplatkov plynu . Vo výdavkoch by bola táto suma použitá na nákup učebných 

pomôcok. 

 

Starosta dal o predložených zmenách  hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

Starosta predložil konečný zápis z inventarizácie majetku obce za rok 2017 

 

Starosta dal o predloženom zápise hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

- p. Daniel Belavý – predložil žiadosť o zníženie základného nájmu na fitnes , poplatky   

za elektrickú energiu bude platiť podľa spotreby. Svoju žiadosť zdôvodnil investíciami  

 nákupom slender stolov, vymaľovaním priestorov , položením kobercov. 

- Ing. Krištofík – sa informoval o cenníku vo Fitku, privítal by zľavu pre dôchodcov. 

- p. Belavý – informoval, že vstupné sú 4.- € na slender stoly + ostatné náradie  

- starosta – potvrdil, že priestor je vynovený, rozšíril služby 

- Ing. Beňadik - navrhol nájom znížiť pre rok 2018 

- p. Jance – navrhol v prípade zníženia nájmu, znížiť sumu vstupného , aby si ľudia 

zvykli navštevovať fitnes. 

- Ing. Krištofík  - navrhol sumu mesačného nájmu vo výške 10.- € + spotrebu energie. 

 

Starosta dal o predloženom návrhu hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

Starosta informoval o nových projektoch, ktoré by sa mali realizovať v nasledujúcom období  

nasledovne  : 

- Detské ihrisko pri MŠ 

- Rozhľadňa + cyklotrasa na Chmelisku 

- Zberný dvor + jeho vybavenie 

- Plynofikácia hasičskej zbrojnice+ nové dvere + prístavba 

Tieto projekty by sa financovali so 5% spoluúčasťou obce 

- Vodovod Chmelisko – doriešiť výmenu nádrže a zamedziť únikom vody. Obec 

podpísala zmluvu s vodárňami o dodávku vody. 

 

 



 

Starosta  predložil  návrh  poplatkov na Žofijský jarmok podľa prílohy. 

Zároveň dal o predložených poplatkoch   hlasovať. 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

- Ing. Janiga – navrhoval iné miesto na Rozhľadňu -   Samostriel- lepší výhľad 

Starosta – hovoril, že ju je treba situovať v obci, aby bola pri ceste, v minulosti jednal 

o inom mieste , ale cena za pozemok bola vysoká. 

- p. Apoleníková  - navrhovala miesto na Hubočí 

starosta informoval, že umiestnenie je dôležité tak, aby bol prístup a cesta , inak by sa 

nedostalo stavebné povolenie. Umiestnenie stavby na Chmelisku spĺňa všetky 

požiadavky a má už vydané stavebné povolenie 

- p. Jance hovoril o strate na výške, ak  bude stavba umiestnená tak ako je schválené 

starosta opäť hovoril o už vydanom stavebnom povolení 

- Ing. Krištofík -  upozornil, že miesto bolo schválené už pred dvoma rokmi. 

- p. Apoleníková – sa informovala z čoho sa bude rozhľadňa financovať a na retardéry , 

ktoré by mali byť umiestnené v obci 

starosta – informoval  : - že z VUC Trenčín a z cezhraničnej spolupráce. 

 Komisia dopravy príde do obce v priebehu mesiaca apríl a rozhodne  

- Ing. Krištofík – sa pýtal na nové separované nádoby 

Starosta informoval o nových nádobách na separovaný zber, ktoré by mali byť dodané 

v krátkej dobe 

- p. Jance – upozornil na poruchu verejného osvetlenie, pri p. A. Valáškovi 

- upozornil na zrezané stromy pri ceste do Pružiny po kalamite 

- medzi Pružinou a Briestenné je nebezpečná skala, ktorá môže spadnúť na cestu 

- k asfaltovaniu ulíc v obci navrhol , aby si poslanci tieto prešli a rozhodli , ktoré sa budú 

riešiť. 

Starosta informoval , že prednostne sa bude robiť - cesta od školy po starú strekáreň, 

cesta okolo Paškových ku Ondrejičkovým a na Priedhorí od Minarikových – upozornil 

na preverenie vodovodného potrubia. 

 

 

Návrh na uznesenie predložil Ing. Jaroslav Beňadik. 

Starosta dal o predloženom návrhu  hlasovať. 

 

Hlasovanie : Za  6 poslancov              Proti : 0              Zdržal sa : 0 

 

 

 

 



 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil.  

 

 

Zapísala: Ida Kardošová 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Oľga Apoleníková  

       Ing. Ján Janiga 

 

 

 

                                                                                                               Michal  U š i a k  

                                                                                                                  Starosta obce 


